
Zápis z komise revitalizace sídliště Šipší ze dne 24.dubna 2006 

 

Datum a čas jednání: 24.4.2006, 15.30 hodin 

 

Místo konání: malá zasedací místnost MÚ, Vlašský dvůr 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Hosté: pan  jednatel TS Železný, Ing.Suchánek, pí.Braumüller,, Ing.Čepelka-Higway Design 

 

 

Program jednání: 

 Zahájení, prezence 

 Skříňka u Kauflandu – pí Hnátková 

 Ing.Suchánek – OSM – seznam oprav 

 Ing.Čepelka - dopravní generel 

 Připomínky k úklidům 

 Kontrola zápisu 

 Návrh odpadkových košů 

 Různé 

 

 

Zahájení , prezence 

 Předseda komise zahájil jednání, přivítal hosty a představil program  

 

Skříňka u Kauflandu 

 Pí Hnátková podala informaci, že Kaufland odmítl umístit naši vývěsnou skříňku 

v jejich prostorách, i po informacích na ústředí, v tomto směru nejsou ochotni vyjít 

vstříc 

 Možnost je zeptat se  v sousedním Albertu, ale tady neprochází tolik obyvatel sídliště, 

aby si informace pročetlo, mělo by se najít vhodnější řešení 

 Ing.Jirásek – většinou byl vždy problém, kdo se bude starat o vývěsnou skříňku, my 

tento problém máme vyřešený a je pouze starost s umístěním 

 Hlavatý – umístit vývěsnou skříňku na pozemku města, ke stávajícímu chodníku u 

Kauflandu, je to tam hlídané kamerou (z parkoviště – nehrozilo by zničení) 

 Jirásek – byl by problém se zastřešením skříňky? 

 Hnátková – myslí si, že by to neměl být problém 

 Komise doporučuje RM schválit návrh na umístění skřínky na našem pozemku 

parc.číslo 785/1 u vstupu  na parkoviště u Kauflandu 

 

Ing.Suchánek- nutné opravy na sídlišti  

 Ing.Suchánek podal informaci, že byla zpracovaná na jeho odboru fotodokumentace a 

vypracován seznam oprav, který vyplynul z jarní prohlídky dne 6.3.2006, které jsou 

nutné provést na sídlišti. Něco je již částečně odstraněno, některé práce jsou 

prováděny ve spolupráci s TS. 

 Přehled vypracovalo technické oddělení, pan vedoucí Ing.Tvrdík ho okomentoval, 

bude součástí tohoto zápisu, do budoucna by se měl soustavně aktualizovat 

 Ing.Tvrdík – na komunikacích se odstraňovaly závady, měnily značky, 31.3.2006 byl 

seznam předán TS 



 Hlavatý- připomněl nebezpečí klepadel na sídlišti , které jsou v dezolátním stavu , jsou 

již zrezivělé –hrozí nebezpečí úrazu – je za jejich odstranění 

 Jirásek – nemá vyhraněný názor na tuto záležitost, ale když zváží nebezpečí úrazu, tak 

je za jejich odstranění 

 Tvrdík – podal také informaci, že bude dokončen projekt chodníků ke Kauflandu 

 

Komise doporučuje RM schválit přiložený  seznam oprav, který se bude pravidelně 

aktualizovat 

 

Ing.Čepelka – dopravní generel 

 Zástupce firmy Higway Design –zpracovatel dopravního generelu představil konečnou 

verzi I.etapy dopravního generelu sídliště Šipší 

 Jsou tam zapracovány naše požadavky 

 Ze strany Policie tam byly menší problémy s parkovištěm pod strání ( problémy 

s vjezdy a výjezdy) 

 Přeorganizování parkovacích míst (snížení o cca 10) 

 Dílčí změny nastaly pouze v úpravách  pěších komunikací 

 Jirásek –doufá , že nenastane taková situace, že tento projekt nebude obyvatelstvem 

vnímán  negativně, z důvodu snížení stavu parkovacích míst ( bohužel počet aut na 

sídlišti stále narůstá) 

 Ing.Čepelka – tím, že se zjednosměrní ulice 17.listopadu naopak se získají parkovací 

místa 

 Hlavatý – vidí slabinu v místě u vjezdu u Kauflandu 

 Ing.Čepelka – vědí o tom 

 Čepelka – na sídlišti  se snaží řešit křižovatky kruhovými objezdy  - je to nejvhodnější 

a nejbezpečnější řešení 

 Ing.arch.Kremla – termíny plnění – s menšími odchylkami, by se měly dodržet: 

cca - 30.4.2006 – stavební dokumentace 

cca -5/06 –vyhlášení soutěže 

cca -6-8(9)/06 – soutěž 

cca 10/06 – případná odvolání 

nejpozději 1.11.2006 je reálné zahájení stavebních prací 

 Pí Hnátková – úkol projednat s panem Kučerou zveřejnění PD na kabelové televizi 

 

Připomínky k úklidům 

 Již na minulém jednání se hodně diskutovalo o tom , že je obrovský nepořádek kolem 

kontejnerů a vznesla se kolem tohoto problémů diskuse, až se komise dohodla o 

návrhu na usnesení do RM 

 OSM mělo za úkol vypsat poptávku na úklid – dle Ing.Tvrdíka do 10.5.2006 proběhne 

poptávkové řízení na úklid kolem kontejnerů, ale problém bude ohledně financování 

 Pan Černý z vlastní iniciativy vyfotil nepořádek kolem kontejnerů  

 Pan Železný – problém při čištění ulic – i když dají sdělení občanům formou značek, 

že bude čištění, stejně v ulicích  stojí spousta aut, takže se stroje nedostanou ke 

krajnicím, je to velký problém 

 Hlavatý – nemělo by se to řešit radikálně za pomoci policie a formou botiček  , ale 

preventivně  sdělováním pomocí reproduktorů, že proběhne čištění a neochotu k 

uvolnění prostoru zatím trestat jen upozorněním písemnými oznámeními za sklem 

 Komise doporučuje RM v záležitosti čištění ulic aby, pověřila 

I. odbor správy majetku doplněním dopr.značek: doba a termíny čištění ulic 



II. starostu města uložením úkolu Městské Policii, aby zajistila sdělení,kdy 

probíhá úklid po cca 1měsíční dobu po zimě (nedávat botičky ,ale lístečky 

s upozorněním) 

 

Kontrola zápisu 

 Dopravní generel –tato záležitost je trvalá  

 Osazení dětských prvků – na tento dotaz odpověděl Ing.Tvrdík – do 15.května by to 

mělo být hotové a sloužit dětem na sídlišti 

 Na dnešní jednání byl pozván i pan Ing.Bartoň z firmy MVE+ ohledně diskuse sběrný 

dvůr, ale omluvil svoji neúčast, bude pozván na příští jednání – zajistí na příští 

jednání Děkanovská 

 Nepořádek  za restauraci Barborka –nafocen panem Černým – následně byl odstraněn 

 

 

Návrh odpadkových košů 

 Přílohou posledního zápisu byl také návrh rozmístění odpadkových košů v ulicích 

Ortenova, jak je navrhl pan Hlavatý 

 Realizace prvních tří košů se spojí v rámci   nových chodníků 

 

Různé 

 Paní Braumůller (obyvatelka sídliště), která sama projevila iniciativu a zájem se 

zúčastnit na jednání komise, se živě zajímala o každý bod programu a v závěru 

vznesla dotaz, zda město  disponuje odborníky , kteří mají na starosti dotace a finanční 

prostředky z EU a zda vypomáhají i Společenstvím vlastníků bytových jednotek 

 Dotace na MÚ má na starosti má RNDr.Civišová, ale příspěvky na rekonstrukci a 

opravu panelových domů a celé programy, které poskytuje Ministerstvo pro místní 

rozvoj, jsou zveřejněny na internetových stránkách. Společenství si to bude ale muset 

již vyřídit samo. Město ještě poskytuje půjčky z Fondu rozvoje bydlení. 

 Ing.Jirásek – informace o instalaci stožáru v horní části ulice 17.listopadu, na kterém 

bude umístěna bezpečnostní kamera 

 Ing.Suchánek – ohledně stoky V, která je v majetku města ( diskuse na minulém 

jednání -) – zjistí, kolik by asi stálo provedení kamerové zkoušky 

 Pan Nováček – měl připraven seznam závad, kterých si všiml :  

- za Mamutem je pořád ten starý kontejner, nepokosená tráva a velká díra – 

nebezpečí úrazu 

- nájezdy na chodníky 

- 17.listopadu –kontejnerové stání – střecha 

Je zapracováno v seznamu závad. 

Úkol: 

- ing.arch.Kremla – zjistit stav plnění usnesení 347/06. 

 

Příští jednání komise se koná dne 5.6. 2006 v 15.30 hodin 

v malé zasedací místnosti MÚ ve Vlašském  dvoře 

 

 
Zapsala:Děkanovská Alena 

Zápis ověřil e-mailem:Ing.Zdeněk Jirásek 


